
  

 

 
Utdrag ur protokoll, fört vid sammanträde 
2009-02-11, § 11 

 

 Tid: 11 februari 2009 kl 16.35 – 17.25 

   

 Plats: Sessionssal A och B, Tekniska Nämndhuset 

   

 Justerat: 11 februari 2009 

  

 

Ulla Hamilton Jan Valeskog 

  

Närvarande 

 
Ledamöter: 

 Ulla Hamilton (m), ordförande  

Jan Valeskog (s) vice ordförande  

 

Berthold Gustavsson (m)  

Tord Bergstedt (m)  

Anna Johansson (m)  

Annika Davidsson (m)  

Inge-Britt Lundin (fp)  

Anders Broberg (kd)  

Annika Ödebrink (s)  

Jimmy Lindgren (s)  

Mats Lindqvist (mp)  

Kajsa Stenfelt (v)  

 
Ersättare: 

 Lars Bengtson (m)  

Bo Arkelsten (m)  

Christoffer Kuckowski (m)   

Inga-Lill Larsson (m) §§ 1-10  

Per Johansson (fp)  

Lars Randerz (s)  

Milly Namiro Darlsson (s)  

Margareta Stavling (s)  

Jonas Larsson (s)  

Hampus Rubaszkin (mp)  

Sebastian Wiklund (v)  

 
Tjänstemän: 

 Trafikdirektör Magdalena Bosson och nämndsekreteraren Åse Geschwind. 

Vidare tjänstemännen vid kontoret Fredrik Alfredsson, Birgitta Björk, Ted Ell, Lars 

Jolerus, Ulla Ritzén, Anette Scheibe och Marita Söderqvist samt 

borgarrådssekreteraren Katarina Larsson och biträdande borgarrådssekreteraren 



  

Magnus Thulin från roteln. 

 
 § 11 

Luftkvaliteten på Hornsgatan. Svar på skrivelse från 

Naturskyddsföreningen 

Dnr T2008-007-00410 

Protokollsutdrag 

 

Beslut 

Trafik- och renhållningsnämnden beslutade enligt kontorets förslag: 

 

1. Trafik- och renhållningsnämnden beslutar att som svar till miljöförvaltningen 

 överlämna och åberopa kontorets utlåtande. 

2. Nämnden förklarar beslutet omedelbart justerat. 

 

Ärendets handling   

Trafikkontorets tjänsteutlåtande i rubricerat ärende från den 16 januari 2009. 

 

Nämndens behandling av ärendet  

 

Framlagda förslag till beslut  

1) Ordföranden Ulla Hamilton m fl (m), ledamoten Inge-Britt Lundin (fp), ledamoten 

 Anders Broberg (kd) och ledamoten Kajsa Stenfelt (v) ställde sig bakom kontorets 

 förslag. (se beslutet) 

 

2) Vice ordföranden Jan Valeskog m fl (s) och ledamoten Mats Lindqvist (mp) 

 föreslog följande: 

1. Kontorets utlåtande godkänns delvis. 

2. Kontoret får i uppdrag att genomföra åtgärder enligt nedanstående. 

3. Nämnden hemställer att kommunstyrelsen tillskriver regeringen i denna 

  fråga. 

4. Därutöver anförs följande: 

 

Vi anser att åtgärder måste vidtas som minskar dubbdäcksanvändningen i 

Stockholm. För det har regering och riksdag ett huvudsakligt ansvar. Stockholm 

bör dock driva frågan gentemot regeringen, eftersom detta är en av de största 

problemen vad gäller luftkvaliteten i Stockholm och därmed också för 

Stockholmarnas hälsa. 

 

Vi vill se åtgärder som omfattar ekonomiska styrmedel, och ansvariga 

myndigheter bör skyndsamt ta fram ett system för detta. Kontoret bör självt ta 

upp diskussioner med Vägverket om detta och kommunstyrelsen bör omedelbart 

tillskriva regeringen i frågan. 

 

Allvarligt är också att den informationskampanj som skulle ha startat i början av 

mandatperioden, och som kostade omkring 450 000 kr, stoppades av moderaterna 

i stadshuset. Endast en broschyr har nu gått ut till Stockholmarna om dessa 

problem. Affischkampanjer, informationsblad, information via etern och andra 

informationsinslag, var planerade. Detta stoppades av politisk ovilja av den 

borgerliga majoriteten.  

 



  

 

Omröstning 

Ordföranden ställde de framlagda förslagen mot varandra och nämnden beslutade 

enligt kontorets förslag. 

 

Reservation 

Vice ordföranden Jan Valeskog m fl (s) och ledamoten Mats Lindqvist med 

hänvisning till sitt förslag. 

 

Särskilt uttalande 

Ordföranden Ulla Hamilton m fl (m), ledamoten Inge-Britt Lundin (fp) och ledamoten 

Anders Broberg (kd) enligt följande: 

 

Frågan om att komma till rätta med luftkvaliteten på Hornsgatan och på andra gator i 

Stockholm prioriteras högt av trafik- och renhållningsnämnden. 60 miljoner kronor har 

avsatts i kommunfullmäktiges budget 2009 för åtgärder på Hornsgatan. Staden 

medverkar även i opinionsbildande kampanjer för att minska dubbdäcksanvändandet. 

Därutöver agerar staden gentemot regeringen för att öka stadens rådighet i frågan. 

 

 

 
 

    Vid protokollet 

    Åse Geschwind 

 

 

 

Rätt utdraget intygar: 

 

 

 

_________________________________ 

 


